
       
 

 

 

 

 

 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde den 15. november 2018  
Klokken 17.30 til 19.30 på Gadehave-matriklen 

 
 

Medlemmer: 

 

Sune Bjerglund Nielsen, Skoleleder Fazilet Sahin 

Kirstine Bang Krogh, Souschef 

Claus Plenaa, lærerrepræsentant 

Ketty Larsen, lærerrepræsentant 

Søren Rahn Vastring, lærerrepræsentant 

Annemone Y. Hansen, pædagogrepræsentant 

Kamuran Özdemir 

Karin Schmidt Nielsen 

Mette Barfoed Lenskjold 

Dorothy Adjei Kontor 

Oumaima Tizioui, formand for elevrådet 

Mubashar Rashid 

Michael Hansen 

 

Angel Abena Agyabenma Mensah, 

næstformand for elevrådet 

  

  

Afbud: 

 

 Ketty 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Nyt fra: 

• Formanden  

• Ledelsen – status for planlægning af dette skoleår 

• Elevrådet 

3. Spise 

4. Økonomi – status /regnskabsforklaring (Sune)  

5. Drøftelse af muligheder og konsekvenser af besparelser på ressourcetildeling til 

hhv. indskoling og mellemtrin (Sune) – se bilag 

6. Opfølgning på spørgsmål om datasikkerhed (Sune / Mubashar) 

7. Folder til klasserådene 

8. Evt. 

9. Punkter til næste dagsorden 

• Indsats på adfærd og herunder sprog: Forældrerolle / børnerolle 

• Udvikling af skole-hjemsamarbejdet 

• Trivsel 

• De gode historier – også til medierne 

• Betaling for forårskoncert 

• Fravær 

10. Referat godkendes 



       
 

 

 

 

 

 

 

 

Kommende bestyrelsesmøder: 

9. januar 2019 

7. marts 2019 

24. april 2019 

13. juni 2019 

 

2. 

Elevrådet: 

OL 

Hvad kunne være godt for skolen? Elevskabe  

Børnerigsdagen – Legomindstorm – matematik, programmering 

3D-printere: en i udskolingen – en på mellemtrinnet – en i udskolingen 

 

 

På teknologisk institut kan man låne 3D-printere gratis – info til lærerne 

 

Ledelsen: 

 

Grønt Flag: Selsmoseskolen var den første skole på Vestegnen, som fik det grønne flag 

– eleverne arbejder med miljø – se evt. www.groentflag.dk 

 

Aula skal afløse Intra 

 

Skolens elevfravær ligger under kommunens gennemsnitlige fravær – tages op på et 

senere møde – www.uddannelsesstatistik.dk 

 

Hjemmesiden er klar – men den taler måske ikke samme sprog som Aula 

 

Åbent hus i november rykkes på grund af fremtidens skole – en del kurser og 

workshops for personalet 

 

Hope bliver til korundervisning på Gadehavematriklen – det ligger om torsdagen 

 

Betaling for forårskoncert – bliver ikke aktuelt 

 

Vi har fået 2 henvendelser fra forældre, som gerne vil være med i bestyrelsen. Vi 

arbejder på at få dem ind i bestyrelsen ved et suppleringsvalg 

 

3. 

 

4. 

  

Sune gennemgik økonomien 

 

5.  

 

Sune gennemgik muligheder og konsekvenser af besparelser på ressourcetildeling  

 

6. 

 

Forældre kan skrive til andre forældre i deres børns klasser. Tages op på næste møde. 

Kommunens retningslinjer for datasikkerhed sendes til bestyrelsen inden næste møde 

 

7.  

http://www.groentflag.dk/
http://www.groentflag.dk/
http://www.uddannelsesstatistik.dk/
http://www.uddannelsesstatistik.dk/


       
 

 

 

 

 

 

 

Foldere. Forslag uddeles 

 

8. 

 

Ny skolevej – fodgængerfelter men ingen fartreguleringer – vi udarbejder et brev om 

sikker skolevej 

 

Familiens Hus bliver placeret i vores område -  

 

 

 


